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W Romie jest od dwóch i pół miesiąca. Jose Holebas, bo o nim mowa, nie

spełnia jak na razie pokładanych w nim nadziei. W wywiadzie dla

greckiego portalu gazzetta.gr mówi jednak iż jest zadowolony z pobytu w

Romie i swoich występów.

 

 

- Moje wejście do Romy było ułatwione, gdyż grałem z Torosidisem i Manolasem w

Olympiakosie. Znamy się i widać zrozumienie na boisku.

 

Mistrzostwo?

- Jeśli będziemy bardziej skoncentrowani, sądzę, że możemy tego dokonać, w piłce

wszystko jest możliwe.

 

Rudi Garcia?

- Jest świetnym trenerem, podoba mi się bardzo sposób, w jaki myśli i pracuje z

zespołem. Zwłaszcza w trakcie treningów.

Pierwsze wrażenia ze stolicy Włoch?

- Jestem tutaj od dwóch miesięcy. Grałem dobrze gdy miałem okazję, ale straciłem

miejsce w składzie w wyniku kontuzji. Grałem i zaczynałem odnajdować rytm gry

dopóki nie doznałem ponownie kontuzji. Gdy wrócę na sto procent, będę walczył

ponownie. Roma jest pięknym klubem ze świetną organizacją, wszyscy są tutaj

szczodrzy: w Olympiakosie wszyscy chcieli grać

 

Totti?

- Nie lubię mówić o pojedynczych kolegach z zespołu, nawet jeśli chodzi o Tottiego.

Tu, w Romie, wszyscy są dobrymi kolegami.

 

Ranieri został zwolniony.
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- Nie jest jedynym odpowiedzialnym za niepowodzenie. Naturalnie trener jest

zawsze wystawiony pierwszy, ale trzeba przemyśleć wszystko. Zespół był

zmęczony, nie graliśmy dobrze. Do tej sytuacji doprowadziła cała seria szczegółów.

 

Myślałeś o autobiografii?

- Tak, zdecydowałem, że po zakończeniu kariery napiszę książkę o moim życiu,

która jest już w przygotowaniu. Moim mottem jest: "Nigdy nie przestawać walczyć,

jeśli chce się osiągnąć swój cel".
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